

7天6晚长江三峡金秋红叶+银杏季梦幻之旅 (武汉/宜昌/三峡大坝/重庆/荆州/武汉)



第一天 吉隆坡 ✈️ 武汉 🚢 宜昌 机上用餐 / 午/晚

船上: 新华夏神女二号 【两人一舱】

抵达武汉后前往【梦里水乡】是国家4A级景区。景区以乡愁为主题, 涵盖包括荷塘村、水上花海、乡野湿地公园、乡隐房车营地等多个自然人文景观。游览完毕后, 前往宜昌登上新华夏神女二号船。

第二天 宜昌 早/午/晚

船上: 新华夏神女二号

【三峡大坝】是世界上规模最大的水电站。进眺大坝, 俯瞰长江; 泄洪观景区和 185 米水位线的观景区则是波澜壮阔、雷霆万钧。

第三天 巫山小三峡 早/午/晚

船上: 新华夏神女二号

【巫山小三峡】巫山小三峡由大宁河下游流经巫山境内的龙门峡、巴雾峡、滴翠峡组成, 与长江大三峡毗邻。巫山小小三峡位于大宁河滴翠峡处的支流马渡河上, 是长滩峡、秦王峡、三撑峡的总称。

第四天 巫山小三峡 早/午/晚

船上: 新华夏神女二号

【丰都雪玉洞】雪玉洞风景区位于东方“神曲之乡”-丰都境内, 距新县城仅 17 公里, 与丰都名山、牛牵峡漂流、九重天、南天湖形成一线游。景区的交通便捷。

第五天 重庆 🚢 荆州 早/午/晚

兰欧国际酒店或同级4★

船抵达重庆游览【李子坝轻轨穿楼】第一座与商住楼共建共存的跨座式单轨高架车站。【洪崖洞】主要景点由吊脚楼、仿古商业街等景观组成共有 11 层, 夜晚灯光从晚上 6 点开灯, 10 点熄灯。可望吊脚群楼观洪崖滴翠。【解放碑步行街】一条商业步行街购物广场。

第六天 荆州 🚢 武汉 早/午/一

美联都市酒店或同级4★

【荆州古城墙】(外观) 明清时期传统建筑风格的大型防御设施保存最为完整的古城墙之一【晴川阁】勒记大禹治水之功德而修建【江滩路步行街】保成路夜市, 红火与热闹是它最贴切的标签。道路两边, 各种摊位整齐排列着, 摊位上的日光灯把整【汉口江滩】区独具魅力的景观中心。

第七天 武汉 ✈️ 吉隆坡 早/午/机上用餐

【东湖听涛区】主要有行吟阁、长天楼、九女墩纪念碑、寓雕塑园等; 【昙华林】武汉市唯一的历史文化风貌街区; 【大禹神话园】是古代人民纪念大禹疏导九川功劳纪念之地。【户部巷】百年老巷, 被誉为“汉味小吃第一巷”, 其繁华的早点摊群数十年经久不衰。集小吃、休闲、购物、娱乐为一体的汉味特色风情街区【楚河汉街】充满复古风情的商业步行街, 置身其中, 仿佛时光倒流; 前往机场乘机回吉隆坡。

自费(自愿) ◆ 荆州古城墙(登楼+游船进) ◆ 悬挂式单轨(空轨光子号单程) ◆ 东湖风景区(含电瓶车) ◆ 中西合璧古德寺(爆款网红 全球独有) ◆ 楚王车马阵 ◆ 金秋长江芦苇荡 RMB 398/每人

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考, 然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code:7CWUH-YTZ (Updated: 01 AUG 2024)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (208165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578

7D6N Explore the Shennongjia Three Gorges of the Yangtze River + climbing Wudang Daming Peak



DAY 1 Kuala Lumpur → Wuhan MOB / L / D

New Huaxia Shennv II [Super Five Star]
After arriving in Wuhan, go to the ship: **[Dream Water Village]** is a national 4A-level scenic spot. The theme of the scenic spot is nostalgia, covering a number of natural and cultural landscapes including the Lotus Pond Village, the Sea of Flowers on the Water, the Countryside Wetland Park, and the Countryside Hidden House Car Camp. After the tour, go to Yichang to board the New Huaxia Shennv II ship

DAY 2 Yichang B / L / D

Cruise: New Huaxia Shennv II
[Three Gorges Dam] The dam has five parks, namely the Three Gorges Exhibition Hall, Tanziling Park, 185 Park, Near-dam Park and Diversion Memorial Park. Among them, Tanziling, 185 and Diversion Memorial Park are open to tourists on a long-term basis. From Tanziling, one can overlook the dam and the Yangtze River; the flood discharge viewing area and the viewing area at the 185-meter water level are magnificent and powerful.

DAY 3 Wushan Little Three Gorges B / L / D

Cruise: New Huaxia Shennv II
[Wushan Little Three Gorges] Wushan Small Three Gorges consists of Longmen Gorge, Bawu Gorge and Dicui Gorge in the lower reaches of Daning River flowing through Wushan, and is adjacent to the Yangtze River Three Gorges. Wushan Small Three Gorges is located on the Madu River, a tributary of Daning River at Dicui Gorge, and is the general name of Changtan Gorge, Qinwang Gorge and Sancheng Gorge.

DAY 4 Wushan Little Three Gorges B / L / D

Cruise: New Huaxia Shennv II
[Fengdu Xueyu Cave] Xueyu Cave Scenic Area is located in Fengdu, the "Hometown of Divine Comedy" in the East, only 17 kilometers away from the new county seat, and forms a first-line tour with Fengdu Famous Mountains, Niuqian Gorge Rafting, Jiuchongtian, and Nantian Lake. The transportation in the scenic area is convenient.

DAY 5 Chongqing → Jingzhou B / L / D

Lan Ou Hotel or Similar 4★
Arrive at Chongqing and visit **[Liziba Light Rail Through Building]** the first straddle-type monorail elevated station co-built with commercial and residential buildings. **[Hongyadong]** The main attraction consists of stilt buildings, antique commercial streets and other landscapes. There are 11 floors in total. The lights are turned on at 6 pm and turned off at 10 pm. You can see the stilt buildings and the greenery of Hongya. **[Jiefangbei Pedestrian Street]** A commercial pedestrian street shopping plaza.

DAY 6 Jingzhou → Wuhan B / L / -

Midland City Hotel or Similar 4★
[Jingzhou Ancient City Wall] (Exterior) One of the most well-preserved large-scale defense facilities in the traditional architectural style of the Ming and Qing Dynasties **[Qingchuan Pavilion]** was built to commemorate the merits of Dayu in controlling floods **[Jiangtan Road Pedestrian Street]** Baocheng Road Night Market, prosperous and lively are its most appropriate labels. Various stalls are neatly arranged on both sides of the road, and the fluorescent lights on the stalls make the whole **[Hankou Jiangtan]** area's unique landscape center.

DAY 7 Wuhan → Kuala Lumpur B / L / MOB

[Donghu Tingtao District] Mainly includes Xingyin Pavilion, Changtian Tower, Jiunvdun Monument, Yu Sculpture Park, etc.; **[Tanhualin]** The only historical and cultural block in Wuhan; **[Dayu Mythology Park]** is the place where ancient people commemorate Dayu's contribution to dredging the nine rivers. **[Hubu Lane]** A century-old lane, known as the "No. 1 Lane for Han-style Snacks", its bustling breakfast stalls have been popular for decades. **[Chuhe Hanjie]** A Han-style street district integrating snacks, leisure, shopping and entertainment, full of retro commercial pedestrian street, it feels like going back in time; Go to the airport to take a flight back to Kuala Lumpur

Optional	◆ Jingzhou Ancient City Wall (climbing the tower + entering by boat)	◆ East Lake Scenic Area (including electric car)	RMB 398/PAX
	◆ Skytrain (one-way Skytrain Photon)		
	◆ Gude Temple (a combination of Chinese and Western styles)		
	◆ King of Chu's Chariot and Horse Array	◆ Yangtze River Reed Marsh in Autumn	

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. **Tour Code: 7CWUH-YTZ** (Updated: 01 AUG 2024)